
 
Schriftelijke vragen aan het college (Art. 37 – Reglement van Orde) 

 
Registratienummer: 
 

 

Datum:16-01-2018 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
Steller van de vragen: Léon Erwich 
 
Onderwerp: 
Beantwoording vragen bewoner  

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 

1. Wat is de status van de snelheidsmeting die is uitgevoerd in de Bomenbuurt 

2. Wat is er bekend over het uitlezen van de snelheidsmeters 

3. Welke maatregelen worden geadviseerd  

4. Welke maatregelen worden op korte termijn genomen.  

Zo niets, waarom niet!  

5. Is de gemeente op de hoogte van de slechte staat van de groenvoorziening?  

6. Welke maatregelen worden er hiervoor ingepland?   

Zo niets, waarom niet? Zo ja, op welke termijn 

 

Toelichting:  
 
Een inwoner van Bleiswijk is al een jaar bezig om antwoord te krijgen op zijn vraag; 
“of er wat aan het harden rijden in de bomenbuurt (Kastanjelaan) Bleiswijk te doen is”. 
Hij heeft er in het inloop spreekuur in de bieb ook met diversen wethouders over gesproken. 
 
“Hier worden dan dingen belooft. Maar er komt geen antwoordt op!  
In december is er door de bewoner nog contact gezocht over het uitlezen van de snelheidsmeters. 

De persoon die dat moest doen was ziek dus nog steeds geen antwoord.⁉ 

Ook is er naar de groenvoorziening gekeken, want daar is ook van alles mis mee”! 
 
De inwoner krijg het gevoel dat Bleiswijk voor de gemeente niet belangrijk is! 
 

 
 
 

Ondertekening en naam, 
Léon Erwich – Leefbaar 3B 
 
 


